
Protokół Nr XXXIX/2017

 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia  26 października 2017 r.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XXXIX
sesję  Rady  Gminy  Barciany.  Powitała  Wójta  Gminy  Barciany  –  Ryszarda  Kozyrę,
Sekretarza Gminy – Annę Tereszko, Skarbnika Gminy – Iwonę Bepirszcz,  Komendanta
Placówki Straży Granicznej w Barcianach ppłk Wiesława Dyśko, Zastępcę Komendanta
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie bryg.mgr inż. Szymona Sapieha
oraz  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Kętrzynie  inspektora  Dariusza  Ślęzaka.
Powitała  następnie  zaproszonych  gości:  dyrektorów  i  kierowników  jednostek
organizacyjnych, sołtysów,  redaktorów Telewizji Mazurskiej  Powitała członków Rady
Gminy  Barciany  i  na  podstawie  listy  obecności  stwierdziła  quorum  –  13  obecnych
radnych.  Powiedziała,  że  nieobecny  jest  radny  Adam  Prokop,  który  przebywa   na
długotrwałym zwolnieniu lekarskim oraz radny Stanisław Symonowicz. W trakcie obrad
Przewodnicząca Rady Gminy  –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas zarządziła jedną
15 minutową przerwę.
 

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem sesji jest powołanie sekretarza obrad. Na sekretarza obrad powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  stwierdziła,  że
protokół z XXXVIII sesji  z dnia 28 września br.  był  wyłożony na pół godziny przed
sesją.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  treści  protokołu.  Uwag  nie  zgłoszono.  Zapytała
następnie,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołu.  W  głosowaniu  jawnym  za  przyjęciem
protokołu z poprzedniej sesji głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powie-
działa, że zgodnie z § 25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie
o sesji wraz z materiałami 7 dni przed sesją.  Dodała, że zgodnie z § 31 Statutu Gminy
można przedstawiać wnioski w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdziła, że na jej ręce
wpłynął  wniosek Wójta  Gminy Barciany,  który przedstawiła,  a  następnie  poddała  ten
wniosek pod głosowanie. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 13 głosami za.
Następnie poinformowała, że wpłynął drugi wniosek od Przewodniczącej Komisji Rewi-
zyjnej o wprowadzenie punku, który przedstawiła, a następnie poddała ten wniosek pod
głosowanie.  W głosowaniu jawnym wniosek został  przyjęty 13 głosami za. Następnie
Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas przedstawiła porzą-
dek obrad po dokonanych zmianach:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
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5.  Informacja  Wójta  Gminy o realizacji  podjętych uchwał Rady Gminy i  działaniach
między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7.  Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego, w tym ochrony przeciwpożarowej w
Gminie  Barciany za  rok  2016 oraz  informacja  o  aktualnym stanie  bezpieczeństwa  –
Komendant  Powiatowy  Policji,  Komendant  Powiatowy  Państwowej  Straży  Pożarnej,
Komendant Placówki Straży Granicznej.
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017, w tym o
wynikach egzaminów w poszczególnych zespołach szkół.
9. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczącej Rady Gminy, Wójta
Gminy oraz radnych.
10.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Barciany na lata 2017-2031.
11.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.
12. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu
na realizację zadania  „ Przebudowa nawierzchni ulicy Wiosennej w Barcianach – droga
powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu
Rolnyvik - etap II”.
13. Projekt uchwały w sprawie  dotacji  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub
roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  dla  Parafii  p.  w.
Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcianach.
14. Projekt uchwały w sprawie  dotacji  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub
roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  dla  Parafii
Rzymskokatolickiej p. w. Świętej Anny w Mołtajnach.
15.  Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
16. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.
17. Projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
18. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcia nadzorcze 
Wojewody Warmińsko- Mazurskiego.
19. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 
Gminnym Ośrodku Kultury w Barcianach w dniu 26 września 2017 r.
20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
21. Wolne wnioski i informacje.                                                                                            
22. Wnioski mieszkańców.                                                                                                     
23. Sprawy różne.                                                                                                                  
24. Zakończenie obrad.  

Ad 5. Przewodnicząca Rady Gminy –Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest  informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał
Rady Gminy i działaniach między sesjami. Poprosiła o przedstawienie informacji Wójta
Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza o wykonaniu uchwał
Rady.

Wójt  Gminy – Ryszard  Kozyra  przedstawił  informację o realizacji  podjętych uchwał
Rady Gminy i  pracach  w  okresie  międzysesyjnym (informacja  stanowi  załącznik  do
protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
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złożoną informację.

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o
zgłaszanie interpelacji i zapytań Radnych.

Radna  Marianna  Stefańska  zgłosiła  w  pierwszej  kolejności  interpelację  w  sprawie
zastoiska  wody  na  poboczu  drogi  na  skrzyżowaniu  w  miejscowości  Stary  Dwór
Barciański.

Następnie radna Marianna Stefańska zgłosiła interpelację dot. inwestycji, która została
wykonana  na  ulicy Wiosennej  w Barcianach  (dot.  zadania  „Przebudowa nawierzchni
ulicy Wiosennej w Barcianach – droga powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania
z drogą wojewódzką 591 do zakładu Rolnyvik”). Chciałaby, aby to co zostało zrobione i
to co będzie, zostało sprawdzone. Uważa, że droga nie została zrobiona, tak jak powinna.
Zgłosiła następujące zastrzeżenia:
1)  na odcinku, który został do tej pory zrobiony, po deszczach  są trzy miejsca – na
szerokość całej szosy stoi woda; gdy jedzie samochód, to trudno iść chodnikiem;
2)  są  wysokie  krawężniki,  niby  były  troszeczkę  obniżone,  ale  nieznacznie;  przy
miejscach, gdzie stoją śmietniki, krawężniki są tak duże, że się przewracają; mieszkańcy
podsypali piaskiem, aby te śmietniki się nie przewracały.
3)  wykończenia  przy  zamku  też  są  nieprawidłowo  wykonane,  są  uskoki,  dziury;
przyjeżdżają  turyści  i  dobrze  by  było,  aby  to  wyglądało  estetycznie;  ponadto  trzy
studzienki:  pierwsza  przy zjeździe  z  góry,  druga przy pani  Tobolskiej,  a  trzecia  przy
samym zamku; nie dość, że woda wylewa koło zamku, a jak przyjdzie zima, to szkoda
tych pieniędzy, bo to ogromne sumy.
Uważa, że Powiat powinien odpowiadać za wykonane zadanie.

Radny Robert Gastołek zgłosił następujące interpelacje:

 - droga gminna Dębiany – Winda wskutek realizacji nowego zadania – nawierzchni do
Dębiany,  była  bardzo  obciążona.  Są  tam duże  dziury.  Poprosił  także  o  dokończenie
pogłębiania rowów.

-  droga  gminna  w  Ogródkach  w  stronę  tzw.  „czterech  domków”-  poprawienie
nawierzchni i zebranie poboczy,

-  Nr  1590N  na  odcinku  Dębiany  –  Ogródki  oraz  Nr  1592N  Barciany  –  Ogródki  –
zebranie poboczy i gruntowny remont,
- Nr 1590N – na odcinku Rodele – Dębiany, tam gdzie zrealizowano nową inwestycję,
poprosił o usunięcie zakrzaczeń i zadrzewienia. Ponadto są tam dwa zjazdy do bloków 
w stronę Dębian, gdzie przepusty nadają się do wymiany, bo są połamane i pozawalane.
Przez to są także zalewane bloki.;
- Nr 1584N na odcinku Winda – Jankowice w stronę Ogródek i Wikrowa, droga ta była
odkrzaczana, ale odcinek ok. 1 km pozostał. Poprosił o wycinkę tego odcinka.

Radny Robert Gastołek zapytał o fundusze sołeckie – czy będą pieniądze na zakończenie
zadań realizowanych z funduszy sołeckich, chodzi o remont świetlicy?

Radny Piotr Drozd ponowił interpelację z poprzedniego roku w sprawie wycinki drzewa
3



rosnącego pod latarnią przy drodze 1398N w Silginach. Drzewo ma ok. 10 lat i wyrosło z
zakrzaczenia. W ubiegłym roku odmówiono wycinki tego drzewa. W tej chwili korzenie
wrosły w rurociąg drenarski i blokuje przepływ wody, a pobocza zaczynają się zapadać.
Chodzi o skrzyżowanie drogi gminnej w miejsc. Silginy w kierunku miejsc. Solkieniki.
Ostatnio wyciągał swoim ciągnikiem autokar szkolny z dziećmi. Droga ta jest obciążona
– jest nią objazd, bo w Solkienikach budowany jest most na drodze powiatowej. Zgłaszał
ten problem osobiście dla Pana Gienieczko ok. 3 tyg temu, który obiecał, że się przyjrzy.
Gdy nie miał żadnej odpowiedzi, to zadzwonił, a Pan Gienieczko kazał mu pisać podanie.

   

Radny Piotr Drozd zgłosił kolejne interpelacje:
-  pogłębienie  rowu  w  miejsc.  Krelikiejmy   przy  drodze  powiatowej  Nr  1398  N  –
naprzeciw świetlicy wiejskiej,
- naprawa nawierzchni drogi Nr 1581N na odcinku Krelikiejmy – Kolwiny. Droga jest
gruntowa i już jest problem z poruszaniem się ta drogą.

Radny Grzegorz Całuch zgłosił  w imieniu Sołtysa i mieszkańców Sołectwa Suchawa,
poprosił  o  naprawę  nawierzchni  drogi  gminnej  Suchawa –  Kolkiejmy oraz  wycięcie
zakrzaczeń przy tej drodze. Dodał, że dwa miesiące temu mieszkańcy z sołtysem składali
wniosek w tej sprawie do Gminy Srokowo i nie mają do tej pory żadnej odpowiedzi.

Radny  Grzegorz  Całuch,  na  prośbę  mieszańców  miejsc.  Główczyno,  zgłosił  kolejną
interpelację dotyczącą naprawy przepustu na drodze gminnej przed tą miejscowością.

Radna  Małgorzata  Mateusiak  zgłosiła  interpelację  dotyczącą  złego  stanu  nawierzchni
drogi gminnej Kotki – Błędowo ( którą w szczególności użytkuje AgroSkandawa ) oraz
drogi w kierunku do Pana Biedzia w Skandawie, która jest w opłakanym stanie.

  
Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  zgłosiła
interpelację  w sprawie  drogo powiatowej  Nr 1584N na  odcinku Winda – Kiemławki
Wielkie. Powiedziała, że droga ta była naprawiana w pierwszym półroczu tego roku, lecz
po naprawie nie ma już śladu. Nawierzchnia tej drogi jest w bardzo złym stanie.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas zgłosiła
interpelację  dotyczącą  stanu  nawierzchni  drogi  gminnej  w  kierunku  do  Staniszewa.
Poprosiła, by ZUDZiGM przyjrzał się w tym roku tej drodze, bo nie była naprawiana, a
jest  odcinek,  który wymaga remontu.  Kierowca autobusu szkolnego także  zgłaszał  tę
kwestię.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad 7.  Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  powiedzia-
ła, że kolejnym punktem obrad sesji jest ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego,
w tym ochrony przeciwpożarowej w Gminie Barciany za rok 2016 oraz informacja o ak-
tualnym stanie bezpieczeństwa – Komendant Powiatowy Policji, Komendant Powiatowy
Państwowej  Straży  Pożarnej,  Komendant  Placówki  Straży  Granicznej.  Poprosiła  w
pierwszej kolejności Komendanta Powiatowego Policji w Kętrzynie inspektora Dariusza
Ślęzaka  o przedstawienie tej informacji.
 

Komendant  Powiatowy  Policji  w  Kętrzynie  inspektor  Dariusz  Ślęzak  przedstawił
informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za rok 2016 oraz informację
o aktualnym stanie bezpieczeństwa w formie prezentacji multimedialnej  ( informacja ta
stanowi załącznik do protokołu).
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Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź i zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  powiedział,  że  jest  mile
zaskoczony przedstawionymi statystykami. Pamięta czasy z lat 1989 – 2006/2007, gdy
było ok. 120 przestępstw kryminalnych. Uważa, że jest  w tym duża zasługa radnych,
którzy  wyłożyli  środki  na  zakup  radiowozu.  Sadzi,  że  miło  jest  pracować  z  takimi
statystykami. Podziękował za zapewnianie bezpieczeństwa.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź. Poprosiła następnie  Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży
Pożarnej w Kętrzynie bryg.mgr inż. Szymona Sapiehę o zabranie głosu.

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie bryg. mgr
inż. Szymon Sapieha przedstawił ocenę bezpieczeństwa i porządku publicznego, w tym
ochrony przeciwpożarowej w Gminie Barciany za rok 2016 oraz informację o aktualnym
stanie  bezpieczeństwa   w  formie  prezentacji  multimedialnej  (  informacja  ta  stanowi
załącznik  do  protokołu).  Podziękował  ponadto  radnym  za  gotowość  pomocy  i  za
wsparcie, które w tym roku także zostało udzielone.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź i zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  Jolanta  Koryga  powiedziała,  że  Komenda
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej zwróciła się do Rady Gminy o pomoc finansową
na zakup poduszek pneumatycznych do podnośnika. Zapytała, czy też do innych gmin
wnioskują o takie wsparcie.

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie bryg. mgr
inż. Szymon Sapieha odpowiedział, że wnioskują do wszystkich samorządów z terenu
Powiatu i już mają ze wszystkich pozytywną odpowiedź.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski życzyłby, aby zakupiony sprzęt
był wykorzystywany tylko do celów szkoleniowych.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź. Poprosiła następnie   Komendanta Placówki Straży Granicznej w Barcianach
ppłk Wiesława Dyśko o przedstawienie informacji.

 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach ppłk Wiesław Dyśko przedstawił
ocenę bezpieczeństwa i  porządku publicznego  w Gminie Barciany za  rok 2016 oraz
informację  o  aktualnym  stanie  bezpieczeństwa  w  formie  prezentacji  multimedialnej
( informacja ta stanowi załącznik do protokołu).  
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Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź i zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  powiedział,  że  samorządy
zwracały  się  o  przywrócenie  małego  ruchu  granicznego,  bo  wszyscy  wiedzą,  że
Federacja Rosyjska szykuje się na mistrzostwa świata w piłce nożnej. Umożliwiłoby to
szybkie przekraczanie granicy i powrót.   

Komendant  Placówki  Straży  Granicznej  w  Barcianach  ppłk  Wiesław  Dyśko
odpowiedział,  że  jest  małe  prawdopodobieństwo  na  przywrócenie  małego  ruchu
granicznego. Powiedział, że mały ruch graniczny  jest na korzyść naszych obywateli, bo
na przepustce można by poruszać się po całym obwodzie kaliningradzkim. Wyjaśnił, że
nasze wizy są dość drogie i  Rosjanie  aplikują o wizy innych krajów. Obszar małego
ruchu nawet nie obejmuje całego województwa warmińsko – mazurskiego. Ze statystyk
Warmińsko  –  Mazurskiego  Oddziału  Straży  Granicznej  w  tej  chwili  ilość  obywateli
obwodu kaliningradzkiego, a wtedy gdy mały ruch graniczny obowiązywał, stan niczym
się nie różni. Teraz obserwuje się spadek ruchu naszych obywateli do Federacji.    

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź  

Ad  8.   Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas
powiedziała,  że  kolejnym  punktem  obrad  jest  informacja  o  stanie  realizacji  zadań
oświatowych  za  rok  szkolny  2016/2017,   w  tym  o  wynikach  egzaminów  w
poszczególnych zespołach szkół. Poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy.
 

Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  przedstawiła  informację  o  stanie  realizacji  zadań
oświatowych  za  rok  szkolny  2016/2017,  w  tym  o  wynikach  egzaminów  w
poszczególnych zespołach szkół ( informacja ta stanowi załącznik do protokołu).  

 

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
wypowiedź. Odniosła się do wyników gimnazjalnych w zestawieniu w porównaniu do
powiatu  i do województwa. Podsumowała, że nasza gmina zbliżyła się do tych wyników
dzięki  szkole  w Drogoszach,  bo  tu  wyniki  były bardzo  wysokie.  Podziękowała  Pani
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Drogoszach za te wyniki. Zapytała następnie o dochody
szkoły oraz na jakiej podstawie są sporządzane.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko odpowiedziała, że plan dochodów jest sporządzany na
podstawie wykonania za poprzedni rok szkolny, bo każdy dyrektor wie, ile będzie miał
dzieci w kolejnych klasach, czyli na zasadzie symulacji.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o
wyjaśnienie,  czy dochody a wykonanie – to  są  wpłaty rodziców za wyżywienie oraz
wpływy z GOPSU. Zapytała, na jakie cele te środki są wykorzystane.
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Sekretarz Gminy – Anna Tereszko odpowiedziała, że środki powinny być przeznaczone
na wyżywienie, na „wsad do kotła”, tylko na to mogą być wydatkowane i tak jest.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za
odpowiedzi.

  

Ad 9. Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,
że  kolejnym  puntem  obrad  jest  informacja  z  analizy  oświadczeń  majątkowych
Przewodniczącej Rady Gminy, Wójta Gminy oraz radnych.  Przedstawiła tę informację,
która stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas zarządziła następ-
nie 15 minutową przerwę.

 

Ad 10 -  11. Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
poprosiła  Panią Skarbnik o omówienie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barciany na lata 2017-2031 oraz zmian w budżecie gminy na 2017 rok.  

Skarbnik Gminy- Iwona Bepirszcz powiedziała w pierwszej kolejności o zmianach w
Wieloletniej  Prognozie  Finansowej.  Powiedziała,  że  Przedszkole  uzyskało
dofinansowanie  na  realizację  projektu  „Tworzenie  nowych  miejsc  przedszkolnych  w
Gminie Barciany ” – kwota na dwa lata 281 tys zł.  Dodana została do WPF inwestycja
kanalizacja  Moruny  –  Skierki  -  inwestycja  dwuletnia.  Poinformowała  następnie  o
zaistniałych zmianach:

 

DOCHODY:
Zmniejszenia:
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 254/2017 z dnia 6 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 85213 składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby 
pobierające świadczenia z pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne oraz 
za osoby uczestniczące w zajęciach centrum integracji społecznej
- w § 2010 zmniejsza się plan dochodów o kwotę 682,00 zł, z przeznaczeniem na 
dofinansowanie wypłat składek na ubezpieczenie zdrowotne
Zwiększenia:
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 253/2017 z dnia 6 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 85219 ośrodki pomocy społecznej
- w § 2030 zwiększa się plan dochodów o kwotę 10.012,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę dodatku dla pracowników socjalnych realizujących pracę socjalną w środowisku
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 246/2017 z dnia 3 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 85503 Karta Dużej Rodziny
- w § 2010 zwiększa się plan dochodów o kwotę 40,00 zł z przeznaczeniem na realizacje 
zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny
 
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 261/2017 z dnia 10 października 2017 r 
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dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 85215 Dodatki mieszkaniowe
- w § 2010 zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.199,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłaty dodatków energetycznych oraz obsługę zadania
 
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 271/2017 z dnia 18 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 75011 Urzędy wojewódzkie
- w § 2010 zwiększa się plan dochodów o kwotę 527,00 zł z przeznaczeniem na 
realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o 
ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych
 
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 304/2017 z dnia 23 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 85415 Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym
- w § 2030 zwiększa się plan dochodów o kwotę 36.760,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę stypendiów socjalnych w GOPS w Barcianach
W związku z uzyskaniem dotacji na zadanie pn. „Usuwanie wyrobów zawierających 
azbest z terenu Gminy Barciany”
w rozdziale 90002 Gospodarka odpadami
- w § 2460 zwiększa się plan dochodów o kwotę 27.810,82 zł na realizację zadania
 
W związku z uzyskaniem dofinansowania na realizację projektu „Tworzenie nowych 
miejsc przedszkolnych w Gminie Barciany” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego,
w rozdziale 80104 Przedszkola
- w § 200 oraz 205 z odpowiednią czwarta cyfrą 7 i 9 zwiększa się plan dochodów o 
kwotę 156.293,88 zł (331.593,88 zł/281.193,88 zł) z przeznaczeniem na realizacje 
projektu
 
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 290/2017 z dnia 20 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 80101 szkoły podstawowe
- w § 2030 zwiększa się plan dochodów o kwotę 28.000,00 zł z przeznaczeniem na 
realizację zadań wynikających z Rządowego programu „Aktywna tablica” (BD)
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 299/2017 z dnia 20 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 80101 szkoły podstawowe
- w § 2030 zwiększa się plan dochodów o kwotę 20.100,00 zł z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej (BDW)
 
Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 289/2017 z dnia 20 października 2017 r 
dokonał zmian w planie dochodów:
w rozdziale 01095 pozostała działalność
- w § 2010 zwiększa się plan dochodów o kwotę 585.306,86 zł z przeznaczeniem na 
zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego
Przesunięcia
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w rozdziale 75011, 75616, 01095 między paragrafami na kwotę 22.020,00 zł
 

WYDATKI
1. W Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej

w rozdziale 85213 składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby 
pobierające świadczenia z pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne oraz 
za osoby uczestniczące w zajęciach centrum integracji społecznej
- w § 4130 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 682,00 zł, z przeznaczeniem na 
dofinansowanie wypłat składek na ubezpieczenie zdrowotne
w rozdziale 85219 ośrodki pomocy społecznej
- w § 4270 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 400,00 zł z zakupu usług remontowych 
i przenosi na § 3020 z przeznaczeniem na wydatki osobowe nie zaliczane do 
wynagrodzeń
- w § 4010 zwiększa się plan wydatków o kwotę 10.012,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę dodatku dla pracowników socjalnych realizujących pracę socjalną w środowisku
- w § 4110 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 30.000,00 zł ze składek na 
ubezpieczenie społeczne
w rozdziale 85503 Karta Dużej Rodziny
- w § 4300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 40,00 zł z przeznaczeniem na realizacje 
zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny
w rozdziale 85215 Dodatki mieszkaniowe
- w § 3110 zwiększa się plan wydatków o kwotę 2.155,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłaty dodatków energetycznych
- w § 4300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 44,00 zł z przeznaczeniem na obsługę 
zadania
 
w rozdziale 85415 Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym
- w § 3240 zwiększa się plan wydatków o kwotę 36.760,00 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę stypendiów socjalnych w GOPS w Barcianach

2. W Urzędzie Gminy
w rozdziale 75011 Urzędy Wojewódzkie
- w § 4010 zwiększa się plan wydatków o kwotę 527,00 zł z przeznaczeniem na 
realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o 
ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych
w rozdziale 90002 Gospodarka odpadami
- w § 4300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 27.810,82 zł na realizację zadania pn. 
„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Barciany”
w rozdziale 01095 Pozostała działalność
- w § 4430 zwiększa się plan wydatków o kwotę 573.830,25 zł na wypłatę podatku 
akcyzowego
- w § 4010, 4110, 4120, 4210, 4210, 4300 na obsługę zadania 11.476,61 zł
 
Tworzy się zadanie inwestycyjne pn. Przebudowa rowów przydrożnych na drogach 
gminnych
w związku z tym
W rozdziale 60016 § 6050 zwiększa się plan wydatków o kwotę 40.000,00 zł
W rozdziale 90015 § 6050 zmniejsza się plan wydatków na kwotę 40.000,00 zł
Państwowa Straż Pożarna w Kętrzynie zwróciła się do nas o pomoc finansową w kwocie 
6.000 zł na zakup poduszki pneumatycznej do podnoszenia wysokościowego o nośności 
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min. 300KN – SLK33.
W rozdziale 75411 § 2300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 6.000,00 zł
W rozdziale 75412§ 3030 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 6.000,00 zł
Przesunięcia pomiędzy paragrafami w rozdziałach 60095, 60016, 70005, 71004, 75011, 
90002, 90015,

3. W Publicznym Przedszkolu Samorządowym
w rozdziale 80104 Przedszkola
- w § 401, 411, 412, 417, 421,430, z odpowiednią czwarta cyfrą 7 i 9 zwiększa się plan 
wydatków o kwotę 173.093,88 zł z przeznaczeniem na realizację projektu (na płace 
nauczyciela, opiekunki, specjalistów, zakup wyposażenia, zakup usług)
- w § 4410 Podróże krajowe służbowe zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.600,00 zł 
i przenosi do § 4260 zakup energii

4. W Szkole Podstawowej w Windzie
w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe
- w § 4210 zwiększa się plan wydatków o kwotę 6.700,00 zł z przeznaczeniem na 
doposażenie gabinetów profilaktycznych

5. W Szkole Podstawowej w Barcianach
w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe
- w § 4210 zwiększa się plan wydatków o kwotę 20.700,00 zł (6.700,00 zł z 
przeznaczeniem na doposażenie gabinetów profilaktycznych oraz 14.000,00 zł na 
program Aktywna Tablica)

6. W Szkole Podstawowej w Drogoszach
w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe
- w § 4210 zwiększa się plan wydatków o kwotę 20.700,00 zł (6.700,00 zł z 
przeznaczeniem na doposażenie gabinetów profilaktycznych oraz 14.000,00 zł na 
program Aktywna Tablica)
oraz dokonuje się przesunięć między rozdziałami zmniejszając plan wydatków w 
rozdziale 80103 oraz 85401 w § 4240 na kwotę 3.022,00 zł i przesuwając tę kwotę do § 
4210 oraz 4240 w rozdziale 80101
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata
Kłaczko  –  Dyjas poprosiła  o  opinie  na  temat projektu  uchwały  w  sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   5
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   6 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt
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uchwały w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata
2017-2031.

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała  treść projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Barciany na lata 2017-2031, po czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu
jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Z  kolei  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
poprosiła  Przewodniczących Komisji  o przedstawienie wyników opiniowania projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Barciany na 2017 rok.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorz  Całuch  powiedział,  że   5
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie gminy Barciany na 2017 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska  powiedziała,  że   4  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Barciany na 2017 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że   6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  poddała
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Barciany na 2017
rok.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie
treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał treść projektu uchwały
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
odczytanie  projektu  uchwały,  po  czym  poddała  go  pod  głosowanie.  W  głosowaniu
jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

  

Ad 12.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powie-
działa, że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „ Przebudowa nawierzchni
ulicy Wiosennej w Barcianach – droga powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania
z drogą wojewódzką 591 do zakładu Rolnyvik - etap II”. Poprosiła Wójta Gminy o omó-
wienie tego projektu uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra omówił projekt uchwały. Powiedział, że 30 marca Rada
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Gminy Barciany podjęła uchwałę  w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „ Przebudowa nawierzchni ulicy Wiosennej – droga
powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu
Rolnyvik - etap II”. Powiedziała, że w zapisach tej uchwały była kwota 105 tys zł. W
związku z procedurą przetargową zadanie, zgodnie z kosztorysem,  zostało wycenione na
większą  kwotę  i  nam przypadło  dopłacić  16.706,97 zł.  Ogólnie  dla  Gminy Barciany
będzie to kwota 121.706,97 zł. Poprzednia uchwała z marca straci moc.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Radny Piotr Drozd powiedział, że po wspólnym posiedzeniu komisji odbył rozmowę z
Przewodniczącym Rady Powiatu – Panem Łukaszem Wiśniewskim. Powiedział, jakie są
sugestie radnych dotyczące tej drogi. Powiedział,  że Pan Wiśniewski rozmawiał w tej
sprawie z Wicestarostą w czasie ich komisji i przekazał sugestie radnych. Wicestarosta
obiecał, że przyjrzy się tej sprawie dokładnie przy odbieraniu odcinka.

W  związku  z  wyczerpaniem  tematu  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława
Małgorzata Kłaczko – Dyjas poprosiła  o opinie na temat projektu uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania 
„ Przebudowa nawierzchni ulicy Wiosennej w Barcianach – droga powiatowa nr 1721N
na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu Rolnyvik - etap II”.  

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   5
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia
pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania  „  Przebudowa
nawierzchni ulicy Wiosennej w Barcianach – droga powiatowa nr 1721N na odcinku od
skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu Rolnyvik - etap II”.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska  powiedziała,  że   4  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na
realizację  zadania  „  Przebudowa nawierzchni  ulicy Wiosennej  w Barcianach – droga
powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu
Rolnyvik - etap II”.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   5 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało  projekt
uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na
realizację  zadania  „  Przebudowa nawierzchni  ulicy Wiosennej  w Barcianach – droga
powiatowa nr 1721N na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 591 do zakładu
Rolnyvik - etap II”.

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała treść projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania  „  Przebudowa  nawierzchni  ulicy  Wiosennej  w
Barcianach  –  droga  powiatowa  nr  1721N  na  odcinku  od  skrzyżowania  z  drogą
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wojewódzką 591 do zakładu Rolnyvik - etap II”, po czym poddała go pod głosowanie. W
głosowaniu  jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów
przeciw i wstrzymujących się nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 13. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powie-
działa, że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie dotacji na prace kon-
serwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków dla Parafii p. w. Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcianach.
Poprosiła Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Bepirszcz omówiła niniejszy  projekt uchwały. Powiedzia-
ła, że ksiądz proboszcz z Barcian zwrócił się z prośbą o dofinansowanie inwestycji, która
wykonuje w Kościele. Są to prace konserwatorskie, restauratorskie zabytkowe ambony z
1664 roku w kościele p.w. Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcia-
nach. Ksiądz proboszcz, wiedząc, że będzie taką inwestycję wykonywał, w 2016 r. zwró-
cił się z wnioskiem do budżetu. Środki te zostały zabezpieczone już w projekcie budżetu
na 2017 r. Ksiądz wnioskuje o kwotę 8 111,00 zł . Cała inwestycja wynosi ponad 60 tys.
Powiedziała, że jest 3-torowe finansowanie tego zadania: Ministerstwo Kultury i Dzie-
dzictwa Narodowego, środki własne i dotacja z budżetu Gminy Barciany. Prace już trwa-
ją. Do 30 listopada ma być zadanie rozliczone.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. W związku z brakiem pytań Przewod-
nicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas poprosiła o opinie na te-
mat projektu uchwały w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub ro-
boty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla Parafii p. w. Niepoka-
lanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcianach.

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   4
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie dotacji na prace
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do
rejestru zabytków dla Parafii  p. w. Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi  Panny w
Barcianach.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska  powiedziała,  że   4  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały  w  sprawie dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla Parafii p. w. Niepokalanego
Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcianach.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   5 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało  projekt
uchwały  w  sprawie   dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla Parafii p. w. Niepokalanego
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Serca Najświętszej Maryi Panny w Barcianach.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla
Parafii  p. w. Niepokalanego Serca Najświętszej  Maryi  Panny w Barcianach, po czym
poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 13 radnych głosowało za przyjęciem
projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było  (uchwała  stanowi
załącznik do protokołu).

Ad 14.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powie-
działa, że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie dotacji na prace kon-
serwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Świętej Anny w Mołtajnach.  Poprosiła
Skarbnika Gminy o przedstawienie tego projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Bepirszcz omówiła niniejszy  projekt uchwały. Powiedzia-
ła, że ksiądz proboszcz z parafii Mołtajny zwrócił się z prośbą o dofinansowanie inwesty-
cji, która wykonuje w Kościele. Dotację przeznaczy na prace konserwatorskie i restaura-
torskie w kościele p.w. Świętej Anny w Mołtajnach – naprawa konstrukcji więźby i nie-
szczelności  dachu (II część) – połać dachu korpusu od strony północnej, dachów nad
kruchtą  i  zakrystią.  Całość  inwestycji  to  kwota  ponad 116 tys  zł,  dotacja  Gminy 12
000,00 zł.  Powiedziała, że także jest 3-torowe finansowanie tego zadania: Ministerstwo
Kultury i Dziedzictwa Narodowego, środki własne i dotacja z budżetu Gminy Barciany.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  W  związku  z  brakiem  pytań
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas poprosiła  o
opinie  na  temat projektu  uchwały  w  sprawie  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla
Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Świętej Anny w Mołtajnach.

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   4
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie dotacji na prace
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do
rejestru zabytków dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Świętej Anny w Mołtajnach.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska powiedziała, że 4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla Parafii  Rzymskokatolickiej  p. w. Świętej
Anny w Mołtajnach.
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Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   5 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt
uchwały  w  sprawie   dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla Parafii Rzymskokatolickiej
p. w. Świętej Anny w Mołtajnach.

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dla
Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Świętej Anny w Mołtajnach, po czym poddała go pod
głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu
uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było (uchwała stanowi załącznik do
protokołu).

Ad  15.   Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
powiedziała, że kolejnym punktem obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie określenia
wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości.  Poprosiła  Skarbnika  Gminy  o
przedstawienie tego projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Bepirszcz powiedziała, że od 1 stycznia 2018 roku będą
obowiązywały nowe stawki maksymalne podatku od nieruchomości, podatku od środków
transportowych  oraz  opłat  lokalnych.  Nowe stawki  maksymalne  zostały ogłoszone  w
obwieszczeniu  Ministra  Rozwoju  i  Finansów z  dnia  28  lipca  2017  r.  i  będą  wyższe
w porównaniu z 2017 rokiem o  1,9%,  czyli o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług
konsumpcyjnych w I półroczu 2017 roku w stosunku do I półrocza 2016 roku.
Omówiła następnie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.  Przedstawiła  zestawienie  podatków od nieruchomości  z  wyróżnieniem
stawek w innych gminach naszego powiatu. Omówiła poszczególne proponowane stawki
podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  W  związku  z  brakiem  pytań
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas    poprosiła
Przewodniczących Komisji o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w
sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorz  Całuch  powiedział,  że   4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska  powiedziała,  że   4  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  poddała
pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od
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nieruchomości.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie
treści  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał treść projektu uchwały
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
odczytanie  projektu  uchwały,  po  czym  poddała  go  pod  głosowanie.  W  głosowaniu
jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

  

Ad  16.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
powiedziała, że kolejnym punktem obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie określenia
stawek  podatku  od  środków  transportowych.  Poprosiła  Skarbnika  Gminy  o
przedstawienie tego projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Bepirszcz omówiła niniejszy projekt uchwały. Powiedzia-
ła, że tutaj także proponuje się wzrost stawek o 1,9 % w odniesieniu do stawek z 2017 r.
Poinformowała następnie, że podczas posiedzenia komisji padło pytanie o ilość środków
transportowych. Przedstawiła następnie tę informację. Powiedziała, że na terenie Gminy
jest 32 pojazdy. 12 podatników : 7 jako osoby fizyczne i 5 jako osoby prawne. Oznacze-
nie środka transportu: 10 autobusów, 8  ciągników siodłowych i balastowych przystoso-
wanych do używania łącznie z naczepą  o dmc zespołu pojazdów równej lub większej niż
12 ton, 3 przyczepy  i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dmc poni-
żej 12 ton, 3 przyczepy  i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają równą
lub wyższą niż 12 ton, 3 samochody ciężarowe o dmc poniżej 12 ton oraz 5 samochodów
ciężarowych o wartości dmc równej lub wyższej niż 12 ton.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  W  związku  z  brakiem  pytań
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas poprosiła  o
opinie  na  temat projektu  uchwały  w sprawie  określenia  stawek  podatku  od środków
transportowych.

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia
stawek podatku od środków transportowych.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
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Stefańska powiedziała, że 4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   5 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych, po czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 13 radnych
głosowało za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw i  wstrzymujących się nie
było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad  17. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
powiedziała, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest projekt uchwały w sprawie
opłaty od posiadania psów.  Poprosiła Skarbnika Gminy o przedstawienie tego projektu
uchwały.

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Bepirszcz omówiła niniejszy projekt uchwały. Powiedzia-
ła, że opłata za psy jest opłata fakultatywną, co oznacza, że nie ma obowiązku jej posia-
dania.  W przypadku,  gdy  opłata  taka  zostanie  wprowadzona,  rada  Gminy  w drodze
uchwały określa zasady ustalania i poboru  takiej opłaty.  Powiedziała,  że w tym roku
opłata wynosi 34 zł rocznie od 1 psa. Proponowana stawka na 2018 r. to 35 zł.  Przypo-
mniała, że opłata płatna jest do dnia 31 marca  za dany rok lub w ciągu dwóch tygodni od
daty wejścia w posiadanie psa. Wyjaśniła, że opłaty od posiadania psów nie pobiera się z
tytułu posiadania psów nabytych ze Schroniska dla Zwierząt w Pudwągach, poddanych
zabiegowi sterylizacji lub kastracji oraz zaszczepionych. Dodała, że pobór opłaty od po-
siadania psów może być przez inkasenta, wówczas inkasent otrzymuje 7 % od zainkaso-
wanej kwoty.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Jolanta Koryga zapytała, czy wpływy z tej opłaty
wzrastają w stosunku do lat poprzednich.

Skarbnik  Gminy –  Iwona Bepirszcz  odpowiedziała,  że  nie  prowadziła  takiej  analizy.
Gmina ponosi duże koszta związane z wezwaniami osób, które nie płacą tej opłaty.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  odpowiedział,  że  taka  informację,  analiza  zostanie
przygotowana na najbliższą sesję.
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W  związku  z  wyczerpaniem  tematu  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława
Małgorzata Kłaczko – Dyjas poprosiła  o opinie na temat projektu uchwały w sprawie
opłaty od posiadania psów.

 Przewodniczący Komisji  Finansów i  Budżetu – Grzegorza  Całuch powiedział,  że   3
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  opłaty  od
posiadania psów, 1 członek wstrzymał się od głosowania.

 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Marianna
Stefańska powiedziała, że 4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie opłaty od posiadania psów.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała,  że   5 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt
uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
odczytała treść projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów, po czym poddała
go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 11 radnych głosowało za przyjęciem projektu
uchwały,  głosów przeciw nie  było,  przy 2 głosach wstrzymujących (uchwała stanowi
załącznik do protokołu).

Ad  18.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
powiedziała, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest projekt uchwały w sprawie
wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcia  nadzorcze  Wojewody Warmińsko-  Mazurskiego.
Poprosiła Sekretarza Gminy o omówienie tego projektu uchwały.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt niniejszej uchwały. Powiedziała, że
26 lipca br. były podejmowane uchwały w sprawie przekształcenia zespołów  szkół w 8-
letnie szkoły podstawowe. Był  to jednocześnie akt założycielski,  ale także akt  prawa
miejscowego.  W terminie  30  dni  od  podjęcia  tej  uchwały  do  tut.  Urzędu  wpłynęło
rozstrzygnięcie Wojewody w kwestii zapisu paragrafu 4, twierdząc że niniejsze uchwały
nie są  aktem prawa miejscowego.   Gmina Barciany w terminie 30 dni od daty wpływu
rozstrzygnięcia   wniosła  skargę  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  na  4
rozstrzygnięcia. WSA wezwał Gminę do przedstawienia uchwały o wniesieniu skargi do
Sądu. Niniejsza uchwałą upoważnia  Wójta Gminy Barciany do reprezentowania Rady
Gminy  Barciany  w  postępowaniu  przed  Wojewódzkim  Sądem  Administracyjnym  w
Olsztynie.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Poinformowała,  że  ten  projekt
uchwały nie był opiniowany podczas posiedzenia komisji. Dodała, że sprawa jest znana
radnym.  
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Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie
treści  projektu  uchwały  w  sprawie   wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcia  nadzorcze
Wojewody Warmińsko- Mazurskiego.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał treść projektu uchwały
w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcia  nadzorcze  Wojewody  Warmińsko-
Mazurskiego.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
odczytanie  projektu  uchwały,  po  czym  poddała  go  pod  głosowanie.  W  głosowaniu
jawnym  13  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 19.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powie-
działa, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest przedstawienie protokołu Komi-
sji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Gminnym Ośrodku Kultury w Barcianach
w dniu 26 września 2017 r. Poprosiła o przedstawienie tego protokołu.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej  - Wiesława Antończyk przedstawiła pro-
tokół Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Gminnym Ośrodku Kultury w
Barcianach w dniu 26 września 2017 r.  (protokół stanowi załącznik do protokołu).

Ad 20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas poprosiła Wójta
Gminy   o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Wójt  Gminy –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelację  radnej  Marianny
Stefańskiej  w  sprawie  zastoiska  wody  na  poboczu  drogi  na  skrzyżowaniu  w
miejscowości  Stary  Dwór  Barciański.   Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  interpelacja
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.

Wójt  Gminy –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelację  radnej  Marianny
Stefańskiej  w  sprawie  wykonania  inwestycji  na  ulicy  Wiosennej  w  Barcianach.
Powiedział, że informację o usterkach prześle do Zarządu Dróg Powiatowych. Dodał, że
inwestycja objęta jest okresem gwarancyjnym. Spróbuje zadbać, aby Referat Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji uczestniczył w odbiorze, choć nie możemy ingerować.

Następnie Wójt Gminy – Ryszard Kozyra udzielił odpowiedzi na interpelację radnego
Roberta Gastołka w sprawie  drogi gminnej Dębiany – Winda. Powiedział, że droga ta
jest przewidziana do naprawy. ZUDZIGM na bieżąco naprawia, materiał jest zakupiony.
Rowy zostaną pogłębione, ale w pierwszej kolejności jest bieżące utrzymanie dróg, po
których poruszają się ludzie.  Dodał, że poleci,  aby ZUDZiGM przekazał radnym taki
harmonogram.
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Następnie Wójt Gminy – Ryszard Kozyra udzielił odpowiedzi na interpelację radnego
Roberta  Gastołka  w  sprawie   naprawy  drogi  gminnej  w  Ogródkach  w  stronę  tzw.
„czterech domków”. Wójt Gminy poinformował, że droga zostanie naprawiona w ramach
bieżącego utrzymania zgodnie z harmonogramem.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział  na kolejną interpelację radnego Roberta
Gastołka w sprawie drogi odcinku Dębiany – Ogródki, Barciany – Ogródki . Powiedział,
że droga jest gruntowa. Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg
Powiatowych.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział  na kolejną interpelację radnego Roberta
Gastołka  w sprawie  drogi  usunięcie  zakrzaczeń  i  zadrzewienia  na  odcinku  Rodele  –
Dębiany. Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.
Powiedział, że jeżeli chodzi o zjazdy, to ZDP wykonuje zjazdy, a nie robią przepustów –
tak  oświadczyli  kierownikowi  Referatu  RGKiI.   Powiedział,  że  interpelacja  zostanie
przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział  na kolejną interpelację radnego Roberta
Gastołka  w  sprawie  wycięcia  zakrzaczeń  na  odcinku  Winda  –  Jankowice  w  stronę
Ogródek i Wikrowa. Powiedział, że  interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg
Powiatowych.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział na interpelację radnego Piotra Drozda  w
sprawie  wycinki  drzewa  rosnącego  pod  latarnią  przy  drodze  1398N  w  Silginach.
Potwierdził, że rzeczywiście jest taka sytuacja, jaką przedstawił radny, woda przez drogę
przelewa  się.   Powiedział,  że  interpelacja  zostanie  przekazana  do  Zarządu  Dróg
Powiatowych.   Dodał,  ze  droga Silginy – Solkieniki uległa  ”zużyciu” ze względu na
objazd jaki jest  skierowany z powodu remontu mostu w Solkienikach. Powiedział,  że
wykonawca obiecał ok. 3 wywrotki materiału do remontu tej drogi.  

 

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  odpowiedział  na  kolejną  interpelację  radnego  Piotra
Drozda w sprawie  pogłębienia rowu w miejsc. Krelikiejmy. Powiedział, że  interpelacja
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.
 
Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  odpowiedział  na  kolejną  interpelację  radnego  Piotra
Drozda  w  sprawie naprawy  nawierzchni  drogi  na  odcinku  Krelikiejmy  –  Kolwiny.
Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.

 

Następnie  Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  odpowiedział  na  interpelację  radnego
Grzegorza Całucha drogi gminnej Suchawa – Kolkiejmy oraz wycięcie zakrzaczeń przy
tej drodze. Powiedział, że przekaże taką prośbę do Wójta Gminy Srokowo.
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Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział na interpelację radnego  Grzegorza Całucha
w  sprawie  naprawy  przepustu  na  drodze  gminnej  przed  miejscowością  Główczyno.
Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do  ZUDZiGM .

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział następnie na interpelację radnej Małgorzaty
Mateusiak w sprawie złego stanu nawierzchni drogi gminnej Kotki – Błędowo oraz drogi
w kierunku do Pana Biedzia w Skandawie. Wyjaśnił, że firma AgroSkandawa wywoziła
kukurydzę.  Przekazywał  Kierownikowi  o  przeprowadzeniu  rozmowy  z  odpowiednią
osobą w tej firmie. Nie może zabronić nikomu użytkowania drogi.  Ewentualnie będzie
rozmawiał z Prezesem w tej sprawie.

  
Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział następnie na interpelację Przewodniczącej
Rady Gminy -  Wiesławy Małgorzaty Kłaczko-Dyjas  w sprawie drogi powiatowej na
odcinku Winda – Kiemławki Wielkie. Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do
Zarządu Dróg Powiatowych.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział następnie na interpelację Przewodniczącej
Rady  Gminy  -   Wiesławy  Małgorzaty  Kłaczko-Dyjas  w  sprawie  drogi  gminnej  w
kierunku do Staniszewa. Powiedział, że interpelacja zostanie przekazana do  ZUDZiGM .

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra odpowiedział  następnie na zapytanie radnego  Roberta
Gastołka w sprawie realizacji funduszy sołeckich.  Powiedział, że wydatki inwestycyjne
w ramach funduszu sołeckiego zostaną odblokowane po 15 listopada br.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   Wiesława  Małgorzata  Klaczko-Dyjas  podziękowała
Wójtowi Gminy za udzielenie odpowiedzi na interpelacje.  

    

Ad 21. Wolne wnioski i informacje

Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad są wolne wnioski i  informacje.  Poinformowała w pierwszej
kolejności,   że wystosowała pismo do Pani Jolanty Petreckiej – Przewodniczącej Rady
Rodziców przy  Szkole  w  Mołtajnach  –  odpowiedź  na  jej  pismo.  Zaprezentowała  to
pismo.

Poinformowała następnie radnych o pismach, które wpłynęły do wiadomości Rady:

– Kierownik ZUDZiGM udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej
sesji  ( pisma stanowi załącznik do protokołu);

– pismo  do Pana Artura Kamińskiego także zostanie przygotowane i  przesłane z
uwzględnieniem informacji zawartych w protokole Komisji Rewizyjnej;

– poprosiła  o  przesłanie  harmonogramu  remontów  dróg  gminnych  na  skrzynki
emailowe.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Klaczko-Dyjas  poprosiła  o
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zgłaszanie wolnych wniosków i informacji.

Radny  Zbigniew  Stanicki  w  imieniu  Komendanta  Policji  podziękował  za  ostatnie
dofinansowanie   na  zakup   materiałów  budowlanych.  Poinformował  także,  że
dzielnicowy, który pracował wcześniej na terenie Gminy Barciany – Pan Artur Żejmo,
brał udział w konkursie „ Dzielnicowy Roku 2017 ”,  w województwie zajął II miejsce, a
w kraju VIII , a drużynowo z drużyną z Bartoszyc zajęli I miejsce.   

Więcej wolnych wniosków i informacji oraz

Ad 22. Wnioski mieszkańców.

 Wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 23. Sprawy różne.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o
zgłaszanie spraw różnych. W pierwszej kolejności, w imieniu Pani Dyrektor Gminnego
Ośrodka Kultury w Barcianach, zaprosiła na obchody Święta Niepodległości w dniu 11
listopada.  Przekazała  także,  że  w  dniu  18  listopada  odbędzie  się  Gminny  Turniej
Sportowo – Rekreacyjny o puchar Wójta Gminy w hali sport. W Barcianach.

Głos zabrał radny Piotr Drozd, który powiedział, że uczestniczył wczoraj na sesji Rady
Powiatu.  Prosił  Pana  Starostę  o  wsparcie  działań  rolników,  jego  interpelacji,  którą
kierował do Ministra Rolnictwa o odszkodowania  dla rolników z tytułu powodzi, która
spowodowały bobry. Kopie tej interpelacji przekazał radnym powiatowym. Powiedział,
że  Pan  Starosta  poprosił  go  o  spotkanie  –  termin  zostanie  ustalony  i  wówczas
porozmawiają o szczegółach. Poprosił także wówczas o ujęcie w budżecie Powiatu drogi
powiatowej  Krelikiejmy -  Kolwiny.

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 24. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas,  w  związku  z
wyczerpaniem porządku obrad XXXIX sesji Rady Gminy, zamknęła jej posiedzenie o
godz. 16.40, dziękując wszystkim za udział.

         
            Przewodnicząca Rady Gminy

    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant:
Emilia Aneta Żelichowska
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